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Verksamhetsberättelse digIT’20

Även om digIT’s verksamhet vid första anblick inte borde vara särskilt påverkad av pan-
demin har vi upplevt en minskad produktivitet, effektivitet och motivation framförallt
på grund av bristen av fysiska workshops.

Allmänt
Som beskrivet i verksamhetsplanen introduceras kontosystemet Gamma precis när vi
gick på. Nära samarbete med pateter och styrITs IT-ansvarig ledde till att det inte blev
någon större arbetsbörda för oss, och vi är nöjda med hur det gått.

Utöver det har vi utvecklat och underhållt andra tjänster och system, detta går att läsa
mer om i respektiva verksamhetsrapport.

Arrangemang
En viktig punkt i vår verksamhetsplan var att vi ville göra digITs verksamhet mer
lättillgänglig för gemene teknolog. Detta försökte vi realisera i början av året genom att
ha öppna workshops som vi pr:ade till hela sektionen. Vi förberedde olika projekt och
konkreta issues från github både vi och gäster kunde jobba med. Tyvärr upplevde vi inte
dessa öppna workshops som lyckade. Det var bara enstaka teknologor som dök upp, och
det var svårt att sätta sig in i arbetet som deltagare. Vi tror att detta till stor del beror
på att vi var tvungna att hålla workshops på distans, och det var då svårt att få en
naturlig konversation och enkelt hjälpa varandra med problem som uppstod. Vi slutade
därför ha öppna workshops efter sommaren med förhoppningen att öppna upp när man
kunde ha dem på plats då vi fortfarande tror på idén.

Vi hade även som mål att hålla introduktionsworkshops i något ämne relevant för digITs
verksamhet. Efter våra försök med öppna workshops valda vi att hålla något mer likt
föreläsningar istället, något vi upplevt som lyckat. Vi höll föreläsningar i git, linux-
termninalen och docker.


